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Interpelacja radnych

Szanowny Panie Prezydencie

Będąc głosem mieszkańców zwracamy się do Pana z prośbą 

o utworzenie w Koszalinie cmentarza dla zwierząt. Koszalinianie potrzebują 

takiego miejsca, aby móc godnie pochować członka rodziny jakim 

niejednokrotnie jest czworonożny przyjaciel. W wielu polskich miastach 

funkcjonują już takie miejsca ( w sumie jest ich 18). W Słupsku "Dolina 

Pupilków" prowadzona jest przez PKG. W innych miastach w większość przez 

firmy prywatne. Mieszkańcy Koszalina próbowali wziąć sprawy w swoje ręce 

i zgłosić do Budżetu Obywatelskiego taki projekt. Niestety otrzymali informację 

z urzędu, że to wykracza poza zadania publiczne Gminy Miasta Koszalin 

a ubiegać się o prowadzenie takiego cmentarza mogą jedynie przedsiębiorcy 

lub podmioty gospodarcze. Jest chętny przedsiębiorca, który prowadzi cmentarz 

w Szczecinie i otwiera kolejny w Świnoujściu. Wyraził on chęć wybudowania 

cmentarza wraz z krematorium w naszym mieście. Prosi jedynie o wskazanie 

gruntów na ten cel pod dzierżawę lub sprzedaż.

Panie Prezydencie prosimy o zauważenie potrzeby 

mieszkańców jakim jest utworzenie miejsca spoczynku dla zwierząt. Wiele osób 

nie wyobraża sobie, aby swojego ukochanego zwierzaczka zakopywać gdzieś 

w lesie, czy pozostawiać niczym odpad do utylizacji.
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